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Besluitenlijst Gemeenteraad          1 

Besluitenlijst Commissie Ruimte 
 
 
Datum 12-5-2025 
Tijd 19:30 - 21:00 
Locatie Raadzaal 
Voorzitter M. Lauwers 
Aanwezigen T. van Dongen, A. Bijl, F, Bijl, S. Lavrijsen, K. Oldenbroek, J. Lavrijsen, Mees Maas, 

J. Heesters, N. Timmermans, D. Geysen, M. Bosma, B. Vollebergh 
M. Maas (wethouder), F. Rombouts (wethouder), P. van de Noort (wethouder), J-P. 
Ruyters (secretaris), M. van Rooij (plv. griffier) 

Afwezigen A. van de Ven (burgemeester) 
   
  
  
1 
 

Opening en loting spreekvolgorde fracties; vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen welkom. 
De sprekersvolgorde is D66, CDA, PvdA, Samenwerking en VVD. 
 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
 

2 
 

Burgers aan het woord 
Er hebben zich geen insprekers gemeld voor dit agendapunt. 
 
 

3 
 

Vaststelling besluitenlijst commissievergadering Ruimte op 1 april 2025 
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld 
 
 

4 
 

Mededelingen en Conceptlijst ingekomen stukken voor de eerstvolgende 
raadsvergadering 
Er zijn geen mededelingen of opmerkingen ten aanzien van de lijst met ingekomen 
stukken 
 
 

5.a 
 

Bestemmingsplan "Stedelijk gebied, de Hoeven 2 Reusel 
Het college komt terug op de volgende schriftelijke vraag; 
• Mevrouw Bijl van de PvdA: 

o Is het woonzorgcomplex alleen voor senioren of is het ook mogelijk dat 
chronisch zieke mensen hier kunnen wonen? 

 
De commissie acht het stuk voldoende voorbereid, het stuk zal als bespreekstuk 
worden doorgeleid naar de raad van 27 mei 2025.  
 
 

5.b 
 
 

Ontwerpbestemmingsplan "Stedelijk gebied, woningbouwontwikkeling De Rogse 
Wieken Hooge Mierde" 
Mevrouw Baars heeft ingesproken over de woningbouwontwikkeling De Rogse Wieken. 
 
De commissie acht het stuk voldoende voorbereid, het stuk zal als hamerstuk worden 
doorgeleid naar de raad van 27 mei 2025.  
 
 
 
 
 



 

25.10501  2 
  

 
5.c 
 

Tweede wijziging Besluit omgevingsplanactiviteiten voor bindend advies raad 
Reusel-De Mierden  
Het college komt terug op de volgende schriftelijke vragen: 
• De heer Geysen van de VVD: 

o Waarom kiest het college voor eenmalig advies aan de achterzijde van het 
proces? Kan dit niet beter aan de voorzijde plaatsvinden, scheelt tijd en 
geld 

 
• De heer S. Lavrijsen van het CDA: 

o Hoeveel tijdswinst is er met het nieuwe voorstel te behalen? 
 
De commissie acht het stuk voldoende voorbereid, het stuk zal als bespreekstuk 
worden doorgeleid naar de raad van 27 mei 2025.  
 
 

6 
 

Sluiting 
 

 
 
 
Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de commissie ruimte van 10 juni 2025 
                                         
De raad voornoemd,  
 

 
  Mw. M. van Rooij        Dhr. M. Lauwers 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

de griffier, 
 
 
{{esl:Signer1:signature:size(200,50)}} 

 
 
 
 
 
{{*esl:Signer1:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer1:list:options("I.A.C. de Groot","M. van Rooij"), size(200,20)}} 
 

 
 
 

de voorzitter, 
 
 
{{esl:Signer2:signature:size(200,50)}} 

 
{{*esl:Signer2:list:options("mw.","dhr."), size(100,20)}} {{*esl:Signer2:list:options("A.J.M.H. van de Ven","E.A.M.C. van Laarhoven"), size(200,20)}}   
 
 

 


